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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 

 

Datum indiening : 03 augustus 2021 

Registratienummer : E202124146  

 

Onderwerp: IKC – De Kleine Draai  

Aan het college, 

 
Inleiding 
Naar aanleiding van het krantenartikel “Bouw kindcentrum De Draai een jaar vertraagd” van 
22 juli jl. heeft de fractie van D66 enkele vragen aan het college. 

1. Is het college bekend met het in de inleiding genoemde artikel? 

Wij hebben niets kunnen terugvinden over een raadsinformatiebrief over dit onderwerp. 

2. Waarom heeft het college er voor gekozen om de raad niet actief te informeren? 

Reeds in 2018 werden de plannen bekend gemaakt dat de Familieschool (’t Kruis) ook een 
Integraal Kind Centrum (IKC) zou worden. Er zijn zelfs uitgebreide (bouw)plannen 
gepresenteerd. Tot nu toe hebben we geen informatie meer mogen ontvangen over deze 
plannen. 

3. Graag ontvangen wij een update vanuit het college over de plannen van het IKC in de 
Familieschool. 

Naar aanleiding van het krantenartikel maakt D66 zich zorgen over voldoende capaciteit voor 
de opvang van onze jongste inwoners. 

4. Is bekend of er op dit moment wachtlijsten gehanteerd moeten worden voor de 
kinderopvang? 

5. Voorziet het college problemen in de capaciteit met betrekking tot kinderopvang voor 
onze jongste inwoners in de nabije toekomst? 

6. Hoe ziet u dit op de lange termijn? 
7. Mocht u problemen zien, op korte en/of lange termijn, welke maatregelen neemt u op 

dit capaciteitsprobleem op te lossen? 

Er is in het verleden ook gekeken naar modulaire alternatieven voor de bouwplannen van 
Blosse. Er zijn zelfs werkbezoeken geweest waarin dit gepresenteerd werd. 

8. Waarom is er dan besloten om opnieuw marktonderzoek uit te voeren? 
9. Wordt de situatie bij de Familieschool ook betrokken bij de oplossingsrichtingen die 

Blosse en de gemeente zoeken? 
10. Zijn er scholen waar plannen zijn voor een Integraal kindcentrum, maar waar dit nog 

niet gerealiseerd is? Graag de scholen benoemen. 

Alvast bedankt voor de beantwoording. 

Anja Grim 

D66 
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Antwoord van het college 

 

1. Het college is bekend met het genoemde artikel.  

 

2. Het college is met stichting Blosse, de bouwheer in dit proces, in gesprek over het 

tijdpad van realisatie en de mogelijkheden om de vertraging binnen de perken te 

houden. Zodra daar duidelijkheid over is zullen we de raad informeren. 

 

3. Stichting Blosse heeft de plannen voor realisatie van kinderdagopvang bij de 

Familieschool ingetrokken, omdat deze te duur werden in de huidige markt. 

 

4. Het college heeft van de kinderopvangorganisaties in Heerhugowaard geen signalen 

dat er sprake is van het hanteren van wachtlijsten. 

 

5. Het college voorziet (op korte en lange termijn) geen problemen in de capaciteit van 

opvangplaatsen voor jonge kinderen. 

 

6. Het college voorziet (op korte en lange termijn) geen problemen in de capaciteit van 

opvangplaatsen voor jonge kinderen. 

 

7. Wanneer het college wel capaciteitsproblemen voorziet, dan gaat het college hierover 

het gesprek aan met de kinderopvangorganisaties. Welke maatregelen dan zullen 

worden getroffen, is afhankelijk van de oorzaak van het capaciteitsprobleem . 

 

8. Van een eerder onderzoek naar modulaire alternatieven voor bouwplannen van 

stichting Blosse is het college niets bekend. 

 

9. De situatie bij de Familieschool wordt niet betrokken bij de oplossingsrichtingen die 

gemeente en stichting Blosse zoeken voor de bouw van De Nieuwe Draai. Stichting 

Blosse heeft zelf de keuze gemaakt om de plannen voor de Familieschool in te 

trekken. 

 

10. Vrijwel alle scholen werken aan de ontwikkeling richting IKC. Het college staat 

positief tegenover deze ontwikkeling en onderschrijft de meerwaarde hiervan.  

 

 

    

 

 


